
PROTOKÓŁ NR XXI/2020 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 26 czerwca 2020 r. 
 
Sesja trwała od godz. 13:08  do godz. 14.00. 
 
Na sali obecnych było 11 radnych, zaś udział w formie zdalnej potwierdziło 2 radnych -  
(Michał Kowalik i Justyna Rapsiewicz). 
Łącznie w Sesji udział brało 13 radnych. 
Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 13, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecni radni: Ewa Barbara Wypych i Paulina Żurawik. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
 
• Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin, 
• Zbigniew Gałązka  - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 
• Waldemar Bartochowski  - Sekretarz Gminy Żychlin, 
• Iwona Śmietanka  - Radca prawny.  
 

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Wanda Sikora. 
 

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza Gminy – Grzegorza Ambroziaka, 
Zastępcę Burmistrza – Zbigniewa Gałązkę, Sekretarza – Waldemara Bartochowskiego, 
Radcę prawnego – Iwonę Śmietankę oraz mieszkańców gminy Żychlin oglądających 
transmisję dzisiejszej Sesji Rady Miejskiej. 

Na wstępie poinformowała, że Sesja odbędzie się w sposób mieszany, tj. stacjonarny 
i zdalny, na Sali jest obecnych 11 radnych, 2 radnych potwierdziło swój udział w Sesji                    
w sposób zdalny. 
 
Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej 
prawomocność do podejmowania uchwał.  
 
Do porządku obrad nie zgłoszono żadnych propozycji zmian ani uwag. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu gminy na 2020 r., 

b) o zmianie Uchwały Nr XVII/83/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia 

2020r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej,  

c) reorganizacji Samorządowego Zakładu Budżetowego z siedzibą w Żychlinie, 

d) ustalenia regulaminu targowiska miejskiego, 

e) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

3. Sprawy różne. 

4. Zakończenie obrad. 

 
 
Do p-tu 2. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) zmiany budżetu gminy na 2020 r.,  
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada, na stronie BIP. 
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Odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2020 r. 
 

OPINIA KOMISJI 
 

Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (4 głosami „za”), 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rolna              
(4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  zmiany budżetu 
gminy na 2020 r. 
 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 

na 2020 r. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2020 r.  

głosowało       - 13 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, 

Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 

Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof 

Wojtalewicz; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski, 

 „przeciw”            -  0 radnych,  

„wstrzymało się”  -  0 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2020 r.  

 

Uchwała Nr XXI/106/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

b) o zmianie Uchwały Nr XVII/83/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia 

2020r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej,  

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada, na stronie BIP. 
Odczytała projekt uchwały o zmianie Uchwały Nr XVII/83/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie                
z dnia 29 stycznia 2020r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 

Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 głosami „za”), 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rolna                    
(4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt o zmianie Uchwały Nr XVII/83/2020 Rady 
Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia 2020r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały o zmianie Uchwały Nr XVII/83/2020 
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia 2020r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej. 
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Za podjęciem uchwały o zmianie Uchwały Nr XVII/83/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 
29 stycznia 2020r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
głosowało         - 13 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, 
Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 
Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Zbigniew Wypych; Rafał 
Zajączkowski, 
 „przeciw”            -   0 radnych,  

„wstrzymało się”  -   0 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie ustalenia opłaty 

targowej. 

 

Uchwała Nr XXI/107/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

c) reorganizacji Samorządowego Zakładu Budżetowego z siedzibą w Żychlinie, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada, na stronie BIP. 
Odczytała projekt uchwały w sprawie reorganizacji Samorządowego Zakładu Budżetowego      
z siedzibą w Żychlinie. 
 

Leszek Kwiatkowski poprosił o przybliżenie przez Burmistrza Gminy informacji o projekcie 

uchwały. 

 

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin dokonał wprowadzenia do projektu 

uchwały – poinformował, że sprawa restrukturyzacji Samorządowego Zakładu Budżetowego 

jest skomplikowana podobnie jak było to przy reorganizacji Zakładu Gospodarki 

Komunalnej, które miało miejsce w 2010 r. Będzie przygotowane sprawozdanie, żeby każdy 

mieszkaniec mógł się z nim zapoznać. Przez ostatnie 2 tygodnie odbywały się spotkania, na 

których dyskutowaliśmy różne aspekty prawne, organizacyjne, ekonomiczne. 

 

Rafał Zajączkowski przypomniał, że przy poprzedniej reorganizacji Zakładu Gospodarki 

Komunalnej został sprzedany Zakład  Energetyki Cieplnej łącznie z przejściem wszystkich 

pracowników zakładu do nowo powstałej spółki. Natomiast przy obecnej restrukturyzacji 

Zakład Komunikacji Miejskiej zostanie zlikwidowany.  

Prosi, aby w przypadku podjęcia tej uchwały zabezpieczyć stanowiska pracy dla wszystkich 

pracowników likwidowanego zakładu. 

Na posiedzeniu Komisji rozmawialiśmy dość burzliwie o tym skąd wyniknęły ujemne wyniki 

finansowe w ZKM. Przypomniał, że od 7 lat zakład nie otrzymał żadnej dotacji 

inwestycyjnej. Poza tym, jak na tak mały zakład, ponosił dość duże koszty 

ogólnozakładowe. 

Były takie lata, w których zakład generował niewielki dochód jak np. w 2014 r. (+)8.000 zł,           

w 2015 r. (+)2.600 zł, w 2016 r. (-)3.500, w 2017 r. (+)20.000 zł.   

Na wynik zakładu miał również wpływ wzrost kosztów ogólnych, w tym: cena paliwa, ceny 

części zamiennych, ogumienia, wysokość płac. Poza tym istotny też wpływ miał stan taboru 

w zakładzie, którego amortyzacja wyniosła 97%, zatem zakład został wyeksploatowany         

i brak było stopniowej wymiany taboru. 
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Grzegorz Ambroziak – wszystkie te argumenty poruszane były na posiedzeniach Komisji 

Rady, faktycznie sytuacja zakładu nie była zależna od Rady Miejskiej, od władz miejskich, 

ale złożyło się na nią wiele czynników zewnętrznych. Słuszne argumenty zostały 

przedstawione przez Pana Radnego, który przytoczył też wyniki zakładu z lat poprzednich, 

gdzie zakład osiągał niewielkie finansowe wyniki dodatnie. Ze względu na rosnące koszty, 

obecnie działalność zakładu stała się deficytowa. 

W związku z tym rekomendował reorganizację zakładu poprzez jego podział i likwidację 

Zakładu Komunikacji Miejskiej z wyniesieniem i zleceniem tych usług na zewnątrz, aby 

mieszkańcy nie stracili możliwości korzystania z komunikacji miejskiej. 

Państwo Radni zapoznali się z audytem zakładu wykonanym przez firmę zewnętrzną, tak 

więc znają propozycje w zakresie restrukturyzacji i w dniu dzisiejszym Rada podejmie 

decyzję, co dalej w zakładem. Wraz z Zastępcą Burmistrza rekomenduje podjęcie dziś tej 

uchwały i przystąpienie do dalszego etapu zmian w  zakładzie.  

Będziemy starali się, aby pracownicy którzy będą musieli odejść z zakładu, mogli znaleźć 

zatrudnienie w innych jednostkach 

 

OPINIE KOMISJI: 

 

Komisja Rewizyjna nie zajęła jednoznacznego stanowiska (1 głosem „za”, przy                          

1 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”) w sprawie projektu uchwały dotyczącego reorganizacji 

Samorządowego Zakładu Budżetowego z siedzibą w Żychlinie. 

Członkowie Komisji wypowiedzą się indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (2 głosami „za”, przy 1 „przeciw” i 2 „wstrzymujących 

się”), Komisja Rozwoju (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Oświaty                 

(2 głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących się”), Komisja Rolna (1 głosem „za”, przy                          

2 „wstrzymujących się”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie reorganizacji 

Samorządowego Zakładu Budżetowego z siedzibą w Żychlinie. 

 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie reorganizacji 
Samorządowego Zakładu Budżetowego z siedzibą w Żychlinie. 
 

Za podjęciem uchwały w sprawie reorganizacji Samorządowego Zakładu Budżetowego                   
z siedzibą w Żychlinie 
głosowało     - 8 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; 

Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora; 

Ewa Stańczak; Stanisław Szymański,  

 „przeciw”  - 3 radnych - Justyna Rapsiewicz; Sylwia Sobierańska; Rafał 

Zajączkowski,  

„wstrzymało się”  -   2 radnych -  Krzysztof Wojtalewicz; Zbigniew Wypych. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie reorganizacji 

Samorządowego Zakładu Budżetowego z siedzibą w Żychlinie. 

 

Uchwała Nr XXI/108/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin podziękował za podjęcie przez Radę 

Miejską trudnej decyzji w sprawie reorganizacji Samorządowego Zakładu Budżetowego. 

 

 

d) ustalenia regulaminu targowiska miejskiego, 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada, na stronie BIP. 
Odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu targowiska miejskiego. 
 

OPINIA KOMISJI 
 

Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 głosami „za”), 
Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rolna              
(3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 
targowiska miejskiego. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie reorganizacji 
Samorządowego Zakładu Budżetowego z siedzibą w Żychlinie. 
 

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia regulaminu targowiska miejskiego 
głosowało        - 13 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, 

Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 

Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof 

Wojtalewicz; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski.  

 „przeciw”           -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie ustalenia 

regulaminu targowiska miejskiego. 

 

Uchwała Nr XXI/109/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

e) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości, 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
rada, na stronie BIP. 
Odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 
 
OPINIA KOMISJI 
 

Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 głosami „za”), 
Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Oświaty (4 głosami „za”), Komisja Rolna              
(3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości. 
 

Krzysztof Wojtalewicz poprosił o przytoczenie, których działek dotyczy podejmowana 
uchwała i dlaczego proponuje się je zbyć. 
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Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin poinformował, że uchwała dotyczy 
sprzedaży działek położonych w Żychlinie przy ul. Głowackiego – jest to 6 działek 
przeznaczonych pod zabudowę jednorodzinną o powierzchni około 840 m2. Na tym terenie 
rozwija się budownictwo mieszkaniowe, a gmina posiada tam też swój teren, który jest 
podzielony na działki. Widząc, że jest koniunktura w tym kierunku, gmina chce to 
wykorzystać i również przeznaczyć te działki do zbycia.  
Przypomniał, że w pierwszej dziś podjętej uchwale dotyczącej zmian w budżecie, Rada 
zabezpieczyła środki na budowę krótkiego odcinka wodociągu właśnie na tej ulicy.  
 

Innych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości. 
 

Za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 
głosowało       - 13 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, 

Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 

Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof 

Wojtalewicz; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski.  

 „przeciw”            -   0 radnych,  

„wstrzymało się”  -   0 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 

na zbycie nieruchomości. 

 

Uchwała Nr XXI/110/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 
Do p-tu 4. Sprawy różne. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu w sprawach różnych. 
 
Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin – dziś zakończenie roku szkolnego, 
jesteśmy w takiej sytuacji, że nikt z przedstawicieli gminy nie uczestniczy w tych 
uroczystościach. Jednakże przekazał życzenia i gratulacje dla wszystkich dzieci za wyniki                 
w nauce oraz podziękowania dla nauczycieli, rodziców, dzieci i wszystkich pracowników 
szkół za ich ciężką pracę, szczególnie w tym trudnym czasie zdalnej nauki.  
Następnie poinformował, że jest wstępna informacja, że od września uczniowie powinni 
wrócić do szkół i do nauczania stacjonarnego. 
 
Rafał Zajączkowski – została dziś podjęta uchwała o restrukturyzacji Samorządowego 
Zakładu Budżetowego, zatem jeszcze raz prosi Burmistrza Gminy Żychlin o rozważenie 
zabezpieczenia pracy dla wszystkich pracowników Zakładu Komunikacji Miejskiej. 
Podziękował za współpracę wszystkim osobom, z którymi współpracował a w szczególności 
współpracownikom Zakładu Komunikacji Miejskiej. 
 
Stanisław Szymański wie, że województwo łódzkie otrzymało sporo pieniędzy na drogi,                      
a nasza gmina żadnych środków nie dostała. Zapytał, czy jest jakaś możliwość, aby gmina 
jakiekolwiek środki na drogi otrzymała. Jest niezadowolony z tego, że gmina występuje               
o środki na drogi, a dostaje odmowę, ale bez żadnego potwierdzenia na piśmie. 
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Grzegorz Ambroziak – nasza gmina jest specyficzna, większość dróg na naszym terenie są 
to drogi powiatowe i wojewódzkie. Obecnie w najlepszym stanie są drogi gminne, z których 
kilka było remontowanych, tak jak droga na Oleszczu, w Czesławowie. 
Niestety drogi w kierunku Budzynia, Śleszyna, Luszyna czy Kutna są to drogi powiatowe. 
Staramy się z Powiatem Kutnowskim również niektóre te drogi modernizować tak, jak np. ul. 
Żeromskiego. W obecnej kadencji powiat przygotowuje się do modernizacji drogi                             
w Drzewoszkach w kierunku Oporowa. 
Projektowana jest modernizacja drogi wojewódzkiej od Dobrzelina w kierunku Pacyny                      
i poszerzenie ul. Sannickiej. 
Fundusz na drogi lokalne został uruchomiony, gdy wykonaliśmy modernizację                              
ul. Dobrzelińskiej staraliśmy się o pozyskanie środków z dotacji Funduszu Rozwoju Dróg 
Lokalnych.  Do spełnienia było 6 przesłanek, inwestycja ta spełniała 5 przesłanek, ale wtedy 
żadnego grantu nie otrzymaliśmy. Informacji o nie przyznaniu środków nie otrzymaliśmy,  
dowiedzieliśmy się o tym z informacji na stronie internetowej.  
Na dzień dzisiejszy powstał tzw. bon inwestycyjny gminy, który jest liczony według 
wskaźników zamożności gminy i wskaźników inwestycyjnych. Mamy informację, że gmina 
Żychlin otrzyma  środki w wysokości 500.000 zł, o których zdecydujemy na jaki cel je 
przeznaczymy, czy na drogi, na cele ekologiczne, czy też inne. 
O tym bonie inwestycyjnym wiemy tyle, że ma być on w tym roku, kwota na ten cel jest 
podzielona na województwa i powiaty. Powiat Kutnowski ma otrzymać ponad 15 mln zł,                   
z czego samo miasto Kutno ponad 8 mln zł, a pozostałe środki na pozostałe gminy. 
 
Stanisław Szymański zapytał, czy kwota ta dotyczy tylko 2019 r.? 
 
Grzegorz Ambroziak – 15 mln zł ma być dla naszego powiatu w tym roku. Nie mamy 
wiedzy, czy takie środki będą uruchomione w latach następnych. 
 
Stanisław Szymański zapytał, czy będzie jeszcze nabór wniosków na wykonywanie farm 
fotowoltaicznych?  Wie, że kilka osób się zgłosiło w sprawie eternitu i czy będą mogły one 
liczyć na uruchomienie jeszcze programu dotyczącego usuwania azbestu. 
 
Grzegorz Ambroziak – w sprawie dotacji do likwidacji eternitu, jesteśmy na etapie poprawek 
w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska, staramy się o przyznanie dotacji tak, jak 
było to 2 lata temu. Gdy otrzymamy umowę przyznająca środki, będziemy mogli ponownie 
uruchomić listę chętnych do tego programu. 
W sprawie fotowoltaiki – firma realizuje zadanie, na razie nie ma osób rezygnujących                           
z realizacji. Wszystkie osoby, które były na liście, będą miały realizowane zaplanowane 
zadania. 
Prawdopodobnie podejmiemy temat fotowoltaiki ponownie, gdyż jest spore zainteresowanie 
ze strony mieszkańców. 
 
Rafał Klimczak poprosił o odpowiedź na wniosek złożony poprzez e-mail do Zastępcy 
Burmistrza w sprawie remontu drogi do garaży przy ul. Żeromskiego. Zdaniem mieszkańców 
droga dojazdowa do garaży została zniszczona przy remoncie drogi powiatowej ul. 
Żeromskiego. 
 
Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza – wniosek wpłynął do nas drogą mailową, po 
analizie dokumentów stwierdzamy, że droga ta po remoncie ul. Żeromskiego została przez 
firmę naprawiona i odebrana. Uszkodzenia drogi, które w tej chwili wystąpiły wynikają                     
z normalnego jej użytkowania. Jest to droga dojazdowa, gruntowa, a obecne pogody 
zapewne przyczyniły się do jej uszkodzenia. 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że otrzymała pismo od związków zawodowych 
Samorządowego Zakładu Budżetowego w Żychlinie dotyczące zapytań związanych                         
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z reorganizacją SZB. Następnie odczytała treść powyższego pisma i przekazała je 
Burmistrzowi Gminy w celu udzielenia odpowiedzi. 
 
Grzegorz Ambroziak – odpowiedź na pismo zostanie udzielona. Poinformował, że Związki 
Zawodowe będą brały udział w procesie przekształcania Samorządowego Zakładu 
Budżetowego, obecnie pierwsze ustalenia dokonywane są z kierownictwem zakładu, 
następnie będzie informacja dla pracowników i związków zawodowych. Związki będą też 
niektóre ustalenia opiniować. 
Następnie odniósł się do sprawy drogi dojazdowej do garaży przy ul. Żeromskiego, 
przedstawi wizualizację tej drogi – jest to droga gruntowa, która leży na prywatnej działce. 
Działka komunalna obejmuje tylko rów, który znajduje się przy tej drodze, a dotychczas 
sądzono, że droga ta jest drogą komunalną. 
Na pewno droga ta po zakończonej inwestycji ul. Żeromskiego była naprawiana i jest 
protokół odbioru po naprawie tej drogi.  
 
 
 
Do p-tu 5. Zakończenie obrad XXI Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym za udział w Sesji Rady.  

Zamknęła XXI Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 

 

 
 
 
Protokolant:                                                                           Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
M. Charążka 
                                                                                                      Elżbieta Wanda Sikora 


